
Fra: Kilskar, Bjorn  
Sendt: onsdag 20. mai 2020 16:45 
Til: Knut Kvaran <knut.kvaran@trondheim.kommune.no> 
Kopi: Arne Kristian Fredriksen <arne.fredriksen@ril.no>; Helland, Kjell Bjarne 
<KjellBjarne.Helland@idrettsforbundet.no>; Johannessen, Per Einar 
<PerEinar.Johannessen@idrettsforbundet.no>; Ola By Rise <ola.by.rise@trondheim.kommune.no>; 
grethe.liatun <grethe.liatun@trondheim.kommune.no>; Rune Molland Sandøy 
<rune.sandoy@trondheim.kommune.no>; terje.roel@gmail.com; Anne-lise Bratsberg 
<albrats@online.no> 
Emne: SV: Oversender sak om Ranheim aktivitetshall - avtaler mellom Trondheim kommune og 
Ranheim IL til IRT for eventuell uttalelse i saken 
 
Hei 
Idrettsrådet i Trondheim har behandlet saken i styremøte 19.mai. 
 
Vi har følgende uttalelse til saken: 
………………………………………………… 
Idrettsrådet støtter i all hovedsak framlagt forslag til avtaler med Ranheim IL. Det er svært positivt at 
det legges opp til muligheten for å realisere et paraidrettssenter i regi av Trøndelag idrettskrets som 
del av prosjektet. Idrettsrådet vil bidra til at rammene for aktivitet for paraidrettene blir tilrettelagt 
som beskrevet i saken. 

Etablering av et paraidrettssenter vil ha stor betydning for Trøndelag som region. Det er derfor 
naturlig at Trøndelag fylkeskommune også aktivt støtter opp om prosjektet i form av investerings- og 
eller driftsmidler utover det som Trondheim kommune bidrar meg i prosjektet. For Trondheim isolert 
vil senteret være en vinn-vinn for idrett og fysisk aktivitet/folkehelse for planlagt brukergruppe.  

Idrettsrådet har de siste årene trukket erfaringer fra tilsvarende leieavtaler med Sjetne IL og Flatås IL. 
I avtalene med disse idrettslagene er det i likhet med foreslått avtale med Ranheim IL lagt opp til 
kommunal leie av helgetid også i deler av sommerperioden (1. mai – 31. aug). Idrettsrådet er av den 
oppfatting at idretten har svært lite behov for helgetid i idrettshall i sommerperioden, så en slik avtale 
innebærer stor sannsynlighet for at denne tiden blir stående ubenyttet. Vi ber rådmannen vurdere å 
ta ut denne leien og omdisponere midlene til mer kjøp av halltid i hallen mandag til fredag i 
idrettsperioden (1. sept – 30. april).  
………………………………………………….. 
 
 
 
Med vennlig hilsen 
  

Bjørn Kilskar 
Idrettsrådet 

Mob: + 47 41 90 01 09 

 
Fra: Knut Kvaran <knut.kvaran@trondheim.kommune.no>  
Sendt: onsdag 13. mai 2020 08:19 
Til: Anne-lise Bratsberg <albrats@online.no>; Kilskar, Bjorn <Bjorn.Kilskar@idrettsforbundet.no> 
Kopi: Arne Kristian Fredriksen <arne.fredriksen@ril.no>; Helland, Kjell Bjarne 
<KjellBjarne.Helland@idrettsforbundet.no>; Johannessen, Per Einar 
<PerEinar.Johannessen@idrettsforbundet.no>; Ola By Rise <ola.by.rise@trondheim.kommune.no>; 
grethe.liatun <grethe.liatun@trondheim.kommune.no>; Rune Molland Sandøy 
<rune.sandoy@trondheim.kommune.no> 
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Emne: Re: Oversender sak om Ranheim aktivitetshall - avtaler mellom Trondheim kommune og 
Ranheim IL til IRT for eventuell uttalelse i saken 
 
Hei igjen. Idrettsområdet i kommunen har tatt en intern runde på bakgrunn av eposten fra IRT. 
Vi ser at det er mulig at IRT får utsatt frist til etter styremøtet, 20. mai,  
 
Vi gjør oppmerksom på at saken ikke går via formannskapet, men at politisk nivå først sender 
bystyresaker direkte til relevante komiteer (som innstiller i sakene) og så til bystyret. 
 
Mvh 
Knut Kvaran 
Enhetsleder 
Enhet for Idrett og friluftsliv 
Telefon: +4791808900 

 
trondheim.kommune.no 
 
 
tir. 12. mai 2020 kl. 21:01 skrev Anne-lise Bratsberg <albrats@online.no>: 
Dette er en sak som det hadde vært fint å fått tid til å behandle i et samla IRT-styre. Kan 

fristen endres til 20. mai. Da blir saken klar for formannskapet 2. juni, KIF-komite 

seinere samme dag og finans 4. juni? Vi har flere andre saker som vi skal jobbe med 

også. 
--- 

 

Anne-Lise Bratsberg 

99002927 

  

Den 12.05.2020 20:47, skrev Knut Kvaran: 

I tråd med samarbeidsavtalen mellom Idrettsrådet og Trondheim kommune ( sak 289/11 
og sak 272/16) oversendes kommunedirektørens skisse til sak om Ranheim aktivitetshall - avtaler 
mellom Trondheim kommune og Ranheim IL til idrettsrådet for evt uttalelse i saken.  
  

Saksskissen oversendes også Ranheim IL og Trøndelag Idrettskrets. På grunn av løpende 

dialog med Ranheim IL om økonomiske forutsetninger for denne saken, og sak om 

kommunal garanti (som ikke oversendes Idrettsrådet) som kommunedirektøren vil 

fremme parallelt med denne saken, blir det svært kort frist for IRTs eventuelle uttalelse i 

saken.  

Kommunedirektøren må få en eventuell uttalelse fra Idrettsrådet før helga, om 

kommunedirektøren skal få oversendt saken til politisk nivå i tide til å få saken behandlet 

i komiteemøter i juni (evt KIF-komite 2.6 og/eller finans- og organisasjonskomiteen 4.6) 

med endelig behandling i bystyret 17. juni. 

  

 

 

Mvh 
Knut Kvaran 

Enhetsleder 
Enhet for Idrett og friluftsliv 

Telefon: +4791808900 

 
trondheim.kommune.no 
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